

NB! NB! NB!

Järgmine, **XXXII** majanduspoliitika ja ettevõttemajanduse teaduskonverents toimub/
Die nächste, **XXXII** wirtschaftspolitische und betriebswirtschaftliche Konferenz findet statt /

The next, **XXXII** Scientific Conference on Economic Policy and Business Administration will be held:

XXXII 2024

27.-29.06.2024 (Eesti-Estland-Estonia):

Majanduspoliitika ja ettevõttemajandus Euroopa Liidu riikides – aasta 2024: Eesti on 20 aastat NATO ja Euroopa liidu liige olnud/ Eesti ülikoolilinn Tartu – Euroopa kultuuripealinn/ 40 aastat esimesest, nn laevakonverentsist ja ajakirja asutamisest (mai 1984)/ Konverentsi seeria algataja ja ajakirja asutaja Matti Raudjärv – 75

Die Wirtschaftspolitik und Betriebswirtschaft in den EU-Mitgliedsstaaten – 2024: Estland ist seit 20 Jahren Mitglied der NATO und der Europäischen Union/ Estnische Universitätstadt Tartu – Kulturhauptstadt Europas/ 40 Jahre seit der ersten, sog. Schiffskonferenz und seit Gründung der Zeitschrift (Mai 1984)/ Initiator der Konferenzreihe und Gründer der Zeitschrift Matti Raudjärv – 75

Economic Policy and Business Administration in the EU Member States – 2024: Estonia has been a member of NATO and the European Union for 20 years/ Estonian University City Tartu – European Capital of Culture/ 40 years from the first, so-to-say ship conference and the foundation of journal (May 1984)/ Initiator of the conference series and founder of the journal Matti Raudjärv – 75

Täpsem informatsioon alates oktoobrist-novembrist 2023 / Genauere Informationen ab Oktober-November 2023 / More detailed information from October-November 2023: www.mattimar.ee

* * *